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Kandidátka Marie Sochůrková byla nominována do disciplinární komise 

„svým“ regionem Praha, velice si toho váží a svým kolegům děkuje za důvěru. 

Svůj volný čas ráda tráví v amatérském pěveckém souboru ACORD při FNM. 

„Jsme skvělá parta sestřiček, lékařů i ostatních zdravotnických pracovníků. 

Rádi uvítáme všechny nové zájemce.“ 

 

„Práce sestry je navzdory moderním technologiím nejméně zastupitelná a 

nahraditelná. Přeji sestřičkám, aby měly na své pacienty dostatek času, tedy 

co nejméně přesčasů, pohodu na pracovišti, dostatek motivovaných 

absolventů zdravotnických škol zodpovědných za své jednání při výkonu 

povolání a pocit osobního uspokojení z nelehké práce.“ 

 

V čem vidíte přínos České asociace sester? 
Je mi ctí být členkou profesní organizace, která má zájem posilovat postavení 

nelékařských zdravotnických profesí v českém zdravotnictví. Snaží se 

ovlivňovat a zlepšovat podmínky pro výkon činnosti sester a ostatních 

nelékařských pracovníků. Důraz klade na odbornost a celoživotní vzdělávání. 

Nezapomíná na posilování bezpečnosti při výkonu povolání. 

 

Co považujete za svůj největší pracovní a osobní 

úspěch v poslední době? 
Úspěšné vedení oboru Diplomovaný zdravotnický záchranář až do jeho 

zrušení na VZŠ. Díky skvělé spolupráci s pracovišti odborné praxe, zejména 

FNM, NNH, UVN a řady dalších zdravotnických zařízení našli mnozí studenti 

zalíbení v ošetřovatelské péči a doplňují si potřebné kompetence pro práci 

sestry, absolvováním studia Diplomovaná všeobecná sestra, aby tak byli 

platnými členy ošetřovatelských týmů na svých pracovištích.  

Také já mám zájem se dále vzdělávat. Podařilo se mi absolvovat dva výborně 

připravené, prakticky zaměřené kurzy pro sestry – ELNEC CORE a ESPERO 

pro sestry. Získané vědomosti a dovednosti se snažím předávat svým 

studentům. Jsem koordinátorkou komunitní hry "Řekni mi". 

Můj cíl v následujících čtyřech letech, pokud bych 

byla zvolena? 

„Motivovat budoucí sestřičky, aby po absolvování 

studia neodcházely mimo zdravotnictví.“ 

 


